
Vänsterpartiet  
 

 
Inte ens en månad tog det innan det nya högerstyret i Region Gävleborg 
gjorde ett fullmäktigesammanträde ökänt över hela landet. Anledningen? 
Ett stoppat luciatåg som inte var traditionellt nog för Mattias Eriksson 
Falk (SD), regionfullmäktiges ordförande. En lucia som identifierar sig 
som icke-binär var tydligen för svårt att acceptera.  
 
Ett högerextremt partis representant kidnappade hela regionfullmäktige, 
stoppade ett traditionsenligt luciafirande och satte munkavle på 
oppositionens ledamöter. 
 
Vad skickar det för signaler till den HBTQI-certifierade verksamheten,  
till personalen och till eleverna på folkhögskolan som sökt sig dit för att 
tillskansa sig kunskaper, så att de kan bära vårt gemensamma samhälle 
framåt? 
 
SD vill hålla kvar en förlegad människosyn och en konstlad bild av en 
tradition som i alla tider har förändrats och på så sätt utvecklats och levt 
vidare, på samma sätt som vi människor utvecklas och lär oss nytt för att 
kunna leva och skapa ett hållbart samhälle.  
 
Region Gävleborg, som är länets största arbetsgivare, har nu fått sitt 
varumärke och förtroende, som arbetsgivare, rejält naggat i kanten.  
 
Mot bakgrund av det ovanstående frågar jag därför regionstyrelsens 
ordförande, Patrik Stenvard (M): 
 
1. Varför har inte regionstyrelsens ordförande tagit avstånd från det som 
inträffade under fullmäktige 22-12-13?  
 
2. Vilka andra lagstadgade, mänskliga rättigheter ska 
Sverigedemokraterna Gävleborg tillåtas åsidosätta utan att ni agerar? 
 
3. Avser regionstyrelsens ordförande vidta några åtgärder för att försöka 
återupprätta regionens nu skamfilade rykte, i så fall vilka? 
 
Ulla Andersson (V)  
Gävle 23-01-10  
 

 

 
 
 
 
 
 
 

Interpellation 

 

Regionens skamfilade rykte. 
Interpellationen är ställd till regionstyrelsens 
ordförande Patrik Stenvard (M)  


